
Johannis, pentru uninominal
Presedintele FDGR, Klaus Johannis, considera ca votul uninominal pentru Parlament ar putea aduce mai
mult de un deputat pentru formatiunea pe care o conduce. in ceea ce priveste varianta ,de uninominal pe
care o prefera, intre cea propusa de Presedintie si cea a Guvernului, Johannis a ales. „Eu cred ca este o
initiativa buna introducerea votului uninominal. in ce priveste varianta noi putem trai si cu una si cu alta.
Dar mai potrivita mi se pare varianta Guvernului ", a declarat Johannis. Potrivit lui, deocamdata, in
interiorul Forumului, nu s-a discutat despre mai multi candidati la Parlament la alegerile de anul viitor.
„Dar, pe uninominal, chiar cred ca Forumul ar obtine mai mult de un parlamentar ", a mai declarat.
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